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	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.


	      	

	      	
	        	Przypomnij później
	        	Przejdź do serwisu
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                        Spełnił się czarny scenariusz.
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Olimpia Jawor WGiD DZPS Liga Juniorek wycofanie Olimpii 
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                                    Pół miliona na lans wydano.  Kilkanaście lat mogłyby dzieci grać
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                    Mecz z Impelem był ostatnim występem siatkarek Olimpii Jawor w Lidze Juniorek. Po trzech spotkaniach zarząd klubu w dniu 20.11.2016 roku zawiadomił WGiD DZPS o wycofaniu ze względów ekonomicznych zespołu juniorek z rozgrywek.
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                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.
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    Klon Jawor•30 listopada 2016 o 10:49

    Iwan zna realia funkcjonowania klubów w obszarze finansowym sam kiedyś grał w kosza i trenował to wie ile co kosztuje dlatego zdziwiony jestem że doszło do takiej sytuacji z juniorkami i dopiero pod pręgierzem opinii publicznej coś drgnęło a można było załatwić to bez fermentu.
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        Iwan zna realia funkcjonowania klubów w obszarze finansowym sam kiedyś grał w kosza i trenował to wie ile co kosztuje dlatego zdziwiony jestem że doszło do takiej sytuacji z juniorkami i dopiero pod pręgierzem opinii publicznej coś drgnęło a można było załatwić to bez fermentu.
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    odezwały  się na fb oburzone  hejterki koleżanka justyna w. mamusia i ciocia ! obrończynie pokrzywdzonych. dlaczego te panie tak bardzo współczują winowajcom za problem który jest w klubie od pewnego czasu.
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        odezwały  się na fb oburzone  hejterki koleżanka justyna w. mamusia i ciocia ! obrończynie pokrzywdzonych. dlaczego te panie tak bardzo współczują winowajcom za problem który jest w klubie od pewnego czasu.
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    no popatrz jak wy wszystko o wszystkich wiecie,to jest dopiero podłsuch
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        no popatrz jak wy wszystko o wszystkich wiecie,to jest dopiero podłsuch
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    postępzonk•23 listopada 2016 o 20:58

    nie podsłuch, tylko komunikacja międzyludzka-w dzisiejszych czasach-przy obecnym postępie technologicznym-ludzie maja dostęp do różnych źródeł informacji i dzięki temu mogą wyrabiać własne zdanie
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        nie podsłuch, tylko komunikacja międzyludzka-w dzisiejszych czasach-przy obecnym postępie technologicznym-ludzie maja dostęp do różnych źródeł informacji i dzięki temu mogą wyrabiać własne zdanie
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    P>L•23 listopada 2016 o 19:42

    Zainteresowały nmie te podsłuchy w urzędzie miasta w Strzegoniu !!!!!!!
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        Zainteresowały nmie te podsłuchy w urzędzie miasta w Strzegoniu !!!!!!!
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    podejście do pracownika i klientaP>L•23 listopada 2016 o 21:15

    Czytaj więcej: http://www.gazetawroclawska.pl/artykul/396470,strzegom-urzednicy-na-podsluchu,id,t.html#!
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        Czytaj więcej: http://www.gazetawroclawska.pl/artykul/396470,strzegom-urzednicy-na-podsluchu,id,t.html#!
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    niesamowitepodejście do pracownika i klienta•24 listopada 2016 o 08:43

    Wychodzi na to że źle się działo w UM w Strzegomiu za burmistrza Strzegomia Lecha Markiewicza (to chyba ojciec obecnej jaworskiej sekretarzowej), skoro był podsłuch w urzędzie i musiała interweniować prokuratura. Współczuję ludziom, którzy muszą funkcjonować w takiej atmosferze-pracownikom w pracy i klientom, którzy przychodzą do instytucji publicznej załatwić prywatną sprawę. Ciekawe jak jest w Jaworze? Nie chciałbym być inwigilowany w jakimś publicznym urzędzie, podając swój pesel, czy inne prywatne dane.
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        Wychodzi na to że źle się działo w UM w Strzegomiu za burmistrza Strzegomia Lecha Markiewicza (to chyba ojciec obecnej jaworskiej sekretarzowej), skoro był podsłuch w urzędzie i musiała interweniować prokuratura. Współczuję ludziom, którzy muszą funkcjonować w takiej atmosferze-pracownikom w pracy i klientom, którzy przychodzą do instytucji publicznej załatwić prywatną sprawę. Ciekawe jak jest w Jaworze? Nie chciałbym być inwigilowany w jakimś publicznym urzędzie, podając swój pesel, czy inne prywatne dane.
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    koszmarpodejście do pracownika i klienta•23 listopada 2016 o 23:56

    "Faktury na zakup szpiegowskiego zestawu opiewają na ponad 7 tys. zł. Po co wydano tyle pieniędzy? Z byłym burmistrzem Lechem Markiewiczem nie udało nam się skontaktować. Sabina Cebula, która była w tym czasie sekretarzem urzędu, pamięta tylko, że owszem, kupiono taki sprzęt, ale miał służyć do wykrywania podsłuchów, a nie do podsłuchiwania. Mimo tych zapewnień, wielu pracowników ma obawy, czy ktoś ich nie nagrywał i czy tego nie wykorzysta."
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        "Faktury na zakup szpiegowskiego zestawu opiewają na ponad 7 tys. zł. Po co wydano tyle pieniędzy? Z byłym burmistrzem Lechem Markiewiczem nie udało nam się skontaktować. Sabina Cebula, która była w tym czasie sekretarzem urzędu, pamięta tylko, że owszem, kupiono taki sprzęt, ale miał służyć do wykrywania podsłuchów, a nie do podsłuchiwania. Mimo tych zapewnień, wielu pracowników ma obawy, czy ktoś ich nie nagrywał i czy tego nie wykorzysta."
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    inwigilacjaP>L•23 listopada 2016 o 21:11

    Nie jest to normalne, niczym za komuny. Ciekawe jak jest w Jaworze?
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        Nie jest to normalne, niczym za komuny. Ciekawe jak jest w Jaworze?
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    odpinwigilacja•23 listopada 2016 o 21:18

    wystarczy podpytać pracowników
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        wystarczy podpytać pracowników
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    wyborca 2018•23 listopada 2016 o 19:40

    Ludzie co się tu dzieje ???, dlaczego prezes Olimpiii przestraszył się przewodniczącego rady ???. Przewodniczący rady p. Daniel Iwański powinien, moim zdaniem, stać po stronie wyborców. Nas wspierać!!!!!!!! Kontrolować burmistrza Berę. taka jego rola.
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        Ludzie co się tu dzieje ???, dlaczego prezes Olimpiii przestraszył się przewodniczącego rady ???. Przewodniczący rady p. Daniel Iwański powinien, moim zdaniem, stać po stronie wyborców. Nas wspierać!!!!!!!! Kontrolować burmistrza Berę. taka jego rola.
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    kibic•23 listopada 2016 o 19:29

    A co to prezes Olimpii się przestraszył przewodniczącego rady, że dali sprostowanie ?
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        A co to prezes Olimpii się przestraszył przewodniczącego rady, że dali sprostowanie ?
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    oto fakty•23 listopada 2016 o 19:18

    Co Iwański i Bander mają do gadania?  To nie zależy od nich. Propagandowa ściema.
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        Co Iwański i Bander mają do gadania?  To nie zależy od nich. Propagandowa ściema.
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    Bera musi odejść
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    Kokos•23 listopada 2016 o 18:55

    Czytam o tych " pluskwach " w ratuszu w Strzegomiu i sobię myślę, że to naprawdę duża sprawa. Ciekaw jestem co ustali prokurator. Ludzi nie można podsłuchiwać bez zgody sądu. Przecież mamy demokrację. Ktoś o tym zapomniał ?
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        Czytam o tych " pluskwach " w ratuszu w Strzegomiu i sobię myślę, że to naprawdę duża sprawa. Ciekaw jestem co ustali prokurator. Ludzi nie można podsłuchiwać bez zgody sądu. Przecież mamy demokrację. Ktoś o tym zapomniał ?
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    masakraKokos•23 listopada 2016 o 21:13

    Jakie podejście do człowieka trzeba mieć, żeby posunąć się do takich rozwiązań?!
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        Jakie podejście do człowieka trzeba mieć, żeby posunąć się do takich rozwiązań?!
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    SOk•23 listopada 2016 o 17:41

    Co bera wystraszyl zarzad olimpii i kazal napisac sprostowanie !!! Wiadomo kto byl na dywaniku ?
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        Co bera wystraszyl zarzad olimpii i kazal napisac sprostowanie !!! Wiadomo kto byl na dywaniku ?
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    on•23 listopada 2016 o 13:06

    Najważniejsze, że nowa Skoda jest w ratuszu - brawo wy
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        Najważniejsze, że nowa Skoda jest w ratuszu - brawo wy
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    Gregoryon•23 listopada 2016 o 13:07

    A nowa Toyota w Starostwie...Brawo Oni!
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        A nowa Toyota w Starostwie...Brawo Oni!
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    do .Gregory•23 listopada 2016 o 14:34

    o co chodzi z tą rejestracją?
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        o co chodzi z tą rejestracją?
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    zobacz na rejestracje tych aut, moze wtedy zrozumiesz różnice.
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        zobacz na rejestracje tych aut, moze wtedy zrozumiesz różnice.
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    koszt dla budżetuGregory•23 listopada 2016 o 13:45

    Gregory-jaki jest koszt zakupu sam. służbowego przez starostwo jaki przez gminę? Jak wiesz to powiedz.
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        Gregory-jaki jest koszt zakupu sam. służbowego przez starostwo jaki przez gminę? Jak wiesz to powiedz.
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    GregoryGregory•23 listopada 2016 o 13:42

    Jak starostwo wymienia 12 - letnią toyotę na toyotę - to dobrze, a jak miasto 12 - letnią skodę na skodę - to źle. Moralność Kalego zawsze w modzie...
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        Jak starostwo wymienia 12 - letnią toyotę na toyotę - to dobrze, a jak miasto 12 - letnią skodę na skodę - to źle. Moralność Kalego zawsze w modzie...
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    cenaGregory•23 listopada 2016 o 13:29

    za ile kupiło sam. służbowy starostwo a za ile gmina?
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        za ile kupiło sam. służbowy starostwo a za ile gmina?
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    JJGregory•23 listopada 2016 o 13:21

    Już nie taka nowa, bo jakieś 2 lata. Poza tym Starostwo przynajmniej realizuje jakieś poważne inwestycje, a nie tylko skwerki i wiaty przystankowe.
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        Już nie taka nowa, bo jakieś 2 lata. Poza tym Starostwo przynajmniej realizuje jakieś poważne inwestycje, a nie tylko skwerki i wiaty przystankowe.
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    A fakty są takie...•23 listopada 2016 o 11:12

    Info ze strony Klubu Sportowego "Olimpia" w Jaworze

Z przykrością informujemy, że powodu nie przewidzianej przez klub absencji zawodniczek w wieku juniorskim zmuszeni byliśmy wycofać z rozgrywek zespół uczestniczący w rozgrywkach Dolnośląskiej Lidze Juniorek.
Wobec braku zawodniczek w wieku juniorskim udział w w/w rozgrywkach spadł na barki kadetek, które również wchodzą w skład zespołu biorącego udział w rozgrywkach II ligi kobiet.
Po rozegraniu trzech kolejek ligi juniorek, na prośbę zawodniczek, które stwierdziły, że nie są w stanie udźwignąć postawionych przed nimi zadań podjęliśmy decyzję o wycofaniu zespołu juniorek z rozgrywek. Nie ukrywamy, że przyczyniła się do tego również trudna sytuacja finansowa klubu, lecz nie był to główny argument przy podejmowaniu decyzji .
Kibiców zapraszamy na mecze zespołów: kadetek, młodziczek oraz zespołu grającego w II lidze, którego szanse na dalszą grę w lidze znacznie wzrosły po rozmowach Zarządu Klubu
z Przewodniczący Rady Miasta Danielem Iwańskim i Przewodniczącym Komisji Kultury i Sportu Michałem Banderem , które odbyły się w siedzibie klubu w dniu 16 listopada br.
Zarząd KS Olimpia Jawor
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        Info ze strony Klubu Sportowego "Olimpia" w Jaworze

Z przykrością informujemy, że powodu nie przewidzianej przez klub absencji zawodniczek w wieku juniorskim zmuszeni byliśmy wycofać z rozgrywek zespół uczestniczący w rozgrywkach Dolnośląskiej Lidze Juniorek.
Wobec braku zawodniczek w wieku juniorskim udział w w/w rozgrywkach spadł na barki kadetek, które również wchodzą w skład zespołu biorącego udział w rozgrywkach II ligi kobiet.
Po rozegraniu trzech kolejek ligi juniorek, na prośbę zawodniczek, które stwierdziły, że nie są w stanie udźwignąć postawionych przed nimi zadań podjęliśmy decyzję o wycofaniu zespołu juniorek z rozgrywek. Nie ukrywamy, że przyczyniła się do tego również trudna sytuacja finansowa klubu, lecz nie był to główny argument przy podejmowaniu decyzji .
Kibiców zapraszamy na mecze zespołów: kadetek, młodziczek oraz zespołu grającego w II lidze, którego szanse na dalszą grę w lidze znacznie wzrosły po rozmowach Zarządu Klubu
z Przewodniczący Rady Miasta Danielem Iwańskim i Przewodniczącym Komisji Kultury i Sportu Michałem Banderem , które odbyły się w siedzibie klubu w dniu 16 listopada br.
Zarząd KS Olimpia Jawor
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    kibicA fakty są takie...•23 listopada 2016 o 12:27

    Ciekawe, że to oświadczenie pojawiło się kilkanaście godzin temu, już po artykule i komentarzach pod nim. Wcześniej mówiono tylko o kwestiach finansowych.
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        Ciekawe, że to oświadczenie pojawiło się kilkanaście godzin temu, już po artykule i komentarzach pod nim. Wcześniej mówiono tylko o kwestiach finansowych.
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                [image: Anty kibic - fan Słońca]
    Anty kibic - fan Słońca•23 listopada 2016 o 04:00

    Czy Jawor stać na tyle klubów sportowych? każdy wyciąga rękę po pieniądze.  Zabraknie w skarbcu kasy na  promocję i lans naszego słońca.
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        Czy Jawor stać na tyle klubów sportowych? każdy wyciąga rękę po pieniądze.  Zabraknie w skarbcu kasy na  promocję i lans naszego słońca.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: beny]
    benyAnty kibic - fan Słońca•23 listopada 2016 o 12:33

    Chyba kasy jest aż za dużo skoro daje się nawet na gale walk w polkowicach.
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        Chyba kasy jest aż za dużo skoro daje się nawet na gale walk w polkowicach.
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    maciuś•22 listopada 2016 o 23:51

    Dwa kilo uwolnionej energii na wynos poproszę...
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        Dwa kilo uwolnionej energii na wynos poproszę...
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    jakie sosy?
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    Dominika G.•22 listopada 2016 o 21:29

    Dla mnie to nie do pojęcia. Wszystkie media milczą.  Ten patafian z tego tele morele publikuje tylko lans burmistrza. Paranoja
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        Dla mnie to nie do pojęcia. Wszystkie media milczą.  Ten patafian z tego tele morele publikuje tylko lans burmistrza. Paranoja
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    wniosek 2Dominika G.•22 listopada 2016 o 21:59

    burmistrz jak nie chce być krytykowany, to nich działa tak, aby nie było do tego podstaw
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        burmistrz jak nie chce być krytykowany, to nich działa tak, aby nie było do tego podstaw
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    WniosekDominika G.•22 listopada 2016 o 21:56

    Za krytykę burmistrza wylatuje się z pracy. Wazelina jest w cenie.
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        Za krytykę burmistrza wylatuje się z pracy. Wazelina jest w cenie.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: klakier]
    klakierWniosek•23 listopada 2016 o 09:44

    "Kilka mikrofonów, lokalizator, urządzenie odsłuchowe, skaner wykrywający podsłuchy, a nawet telefon szyfrujący - taki sprzęt znalazły władze Strzegomia na wyposażeniu sejfu urzędu miejskiego. Prokuratura Rejonowa w Świdnicy w ubiegłym tygodniu wszczęła śledztwo w sprawie podsłuchów w Urzędzie Miasta i Gminy Strzegom. Prokurator Marek Rusin mówi, że może ono pójść w dwóch kierunkach. Jeśli okaże się, że sprzęt służył do podsłuchiwania, to rodzi się pytanie: kogo podsłuchiwano i czy zgodnie z prawem? A jeżeli jest to aparatura do wykrywania podsłuchów, to czy były powody, by taki sprzęt kupić? Nikt wcześniej nie zgłaszał podejrzeń, że w urzędzie mogą być ukryte pluskwy. - Jest jeszcze kwestia ewentualnej niegospodarności. Sprzęt kupiono przecież za pieniądze podatników - tłumaczy prokurator Rusin. Faktury na zakup szpiegowskiego zestawu opiewają na ponad 7 tys. zł. Po co wydano tyle pieniędzy? Z byłym burmistrzem Lechem Markiewiczem nie udało nam się skontaktować. Sabina Cebula, która była w tym czasie sekretarzem urzędu, pamięta tylko, że owszem, kupiono taki sprzęt, ale miał służyć do wykrywania podsłuchów, a nie do podsłuchiwania. Mimo tych zapewnień, wielu pracowników ma obawy, czy ktoś ich nie nagrywał i czy tego nie wykorzysta." Czytaj więcej: http://www.gazetawroclawska.pl/artykul/396470,strzegom-urzednicy-na-podsluchu,id,t.html#!
Czytaj więcej: http://www.gazetawroclawska.pl/artykul/396470,strzegom-urzednicy-na-podsluchu,id,t.html#!
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        "Kilka mikrofonów, lokalizator, urządzenie odsłuchowe, skaner wykrywający podsłuchy, a nawet telefon szyfrujący - taki sprzęt znalazły władze Strzegomia na wyposażeniu sejfu urzędu miejskiego. Prokuratura Rejonowa w Świdnicy w ubiegłym tygodniu wszczęła śledztwo w sprawie podsłuchów w Urzędzie Miasta i Gminy Strzegom. Prokurator Marek Rusin mówi, że może ono pójść w dwóch kierunkach. Jeśli okaże się, że sprzęt służył do podsłuchiwania, to rodzi się pytanie: kogo podsłuchiwano i czy zgodnie z prawem? A jeżeli jest to aparatura do wykrywania podsłuchów, to czy były powody, by taki sprzęt kupić? Nikt wcześniej nie zgłaszał podejrzeń, że w urzędzie mogą być ukryte pluskwy. - Jest jeszcze kwestia ewentualnej niegospodarności. Sprzęt kupiono przecież za pieniądze podatników - tłumaczy prokurator Rusin. Faktury na zakup szpiegowskiego zestawu opiewają na ponad 7 tys. zł. Po co wydano tyle pieniędzy? Z byłym burmistrzem Lechem Markiewiczem nie udało nam się skontaktować. Sabina Cebula, która była w tym czasie sekretarzem urzędu, pamięta tylko, że owszem, kupiono taki sprzęt, ale miał służyć do wykrywania podsłuchów, a nie do podsłuchiwania. Mimo tych zapewnień, wielu pracowników ma obawy, czy ktoś ich nie nagrywał i czy tego nie wykorzysta." Czytaj więcej: http://www.gazetawroclawska.pl/artykul/396470,strzegom-urzednicy-na-podsluchu,id,t.html#!
Czytaj więcej: http://www.gazetawroclawska.pl/artykul/396470,strzegom-urzednicy-na-podsluchu,id,t.html#!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: klakier]
    klakierWniosek•23 listopada 2016 o 09:33

    i nie tylko za komuny:  http://www.gazetawroclawska.pl/tag/podsluchy-strzegom-urzad/#!
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        i nie tylko za komuny:  http://www.gazetawroclawska.pl/tag/podsluchy-strzegom-urzad/#!
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    jak za komunyWniosek•23 listopada 2016 o 09:26

    Za PRL-u podsłuchy w urzędach i zakładach zakładano, żeby było wiadomo kto jest "wróg narodowy". Szafa łubu dubu była dla wazeliniarzy, donosicieli, etc.
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        Za PRL-u podsłuchy w urzędach i zakładach zakładano, żeby było wiadomo kto jest "wróg narodowy". Szafa łubu dubu była dla wazeliniarzy, donosicieli, etc.
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    WniosekWniosek•23 listopada 2016 o 00:58

    Zgadzam się - mądry słucha krytyki, głupi już nie.
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        Zgadzam się - mądry słucha krytyki, głupi już nie.
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    IQWniosek•22 listopada 2016 o 22:53

    Myślę, że każdy mądry człowiek ceni konstruktywną krytykę. Myślisz, że ten burmistrz za takie rzeczy zwalnia? Dla mnie byłoby to dziwne, bo ktoś, kto słucha tylko klakierów tak naprawdę żyje w "matrixie". To słuchanie szczerej krytycznej opinii pozwala zrozumieć co jest przez ludzi nieakceptowane i działać tak, by w przyszłości było jej jak najmniej.
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        Myślę, że każdy mądry człowiek ceni konstruktywną krytykę. Myślisz, że ten burmistrz za takie rzeczy zwalnia? Dla mnie byłoby to dziwne, bo ktoś, kto słucha tylko klakierów tak naprawdę żyje w "matrixie". To słuchanie szczerej krytycznej opinii pozwala zrozumieć co jest przez ludzi nieakceptowane i działać tak, by w przyszłości było jej jak najmniej.
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    do WniosekWniosek•22 listopada 2016 o 22:28

    proponuję wzorem Pucka postawić szafę łubu dubu  http://www.tvn24.pl/pomorze,42/lubu-dubu-w-pucku-w-centrum-stanela-szafa-z-misia,351651.html
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        proponuję wzorem Pucka postawić szafę łubu dubu  http://www.tvn24.pl/pomorze,42/lubu-dubu-w-pucku-w-centrum-stanela-szafa-z-misia,351651.html
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    jak za PRL-u
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    hdb•22 listopada 2016 o 18:57

    Najważniejsze by była kasa na sponsorowanie gali walk k1 w Polkowicach. Po co wspierać lokalny sport?
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        Najważniejsze by była kasa na sponsorowanie gali walk k1 w Polkowicach. Po co wspierać lokalny sport?
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    no co Ty...hdb•22 listopada 2016 o 19:16

    ale za to jakie ładne zdjęcia z tej gali są na służbowym i prywatnym  FB EB...
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        ale za to jakie ładne zdjęcia z tej gali są na służbowym i prywatnym  FB EB...
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    Kucharek•22 listopada 2016 o 18:50

    Szukam dobrego przepisu na sledzie  w pomidorach. Może ktos ma tyle osób tu pisze...
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        Szukam dobrego przepisu na sledzie  w pomidorach. Może ktos ma tyle osób tu pisze...
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    bueheheheKucharek•22 listopada 2016 o 23:55

    śledzi też nie zabraknie
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        śledzi też nie zabraknie
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    możeKucharek•22 listopada 2016 o 23:12

    Przyjdź na sesje będziesz miała pomodory.
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        Przyjdź na sesje będziesz miała pomodory.
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    LL/ 16•22 listopada 2016 o 17:33

    Ktoś tu napisał, ze Bera śmieje się i robi swoje, czyli promuję siebie. Przypominam, że TEN SIE ŚMIEJE KTO ŚMIEJE SIĘ OSTATNI.A jestem pewien,że Bera nie będzie się śmiał ostatni. To my będziemy wyborcy. Jego partię PO i koalicjanta  z SLD ominiemy szerokim łukiem
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        Ktoś tu napisał, ze Bera śmieje się i robi swoje, czyli promuję siebie. Przypominam, że TEN SIE ŚMIEJE KTO ŚMIEJE SIĘ OSTATNI.A jestem pewien,że Bera nie będzie się śmiał ostatni. To my będziemy wyborcy. Jego partię PO i koalicjanta  z SLD ominiemy szerokim łukiem
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    opłakany efekt•22 listopada 2016 o 15:27

    Zabrakło już pomysłów czy funduszy na promocję? A może ktoś tu się bawi w "moje lepsze"?  http://www.poradnikzdrowie.pl/psychologia/emocje/toksyczna-kolezanka-z-pracy-jak-postepowac-z-donosicielem-w-pracy_35919.html
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        Zabrakło już pomysłów czy funduszy na promocję? A może ktoś tu się bawi w "moje lepsze"?  http://www.poradnikzdrowie.pl/psychologia/emocje/toksyczna-kolezanka-z-pracy-jak-postepowac-z-donosicielem-w-pracy_35919.html
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    tak bywaopłakany efekt•22 listopada 2016 o 18:33

    Niektórzy mylą promocję sportu z promocją poprzez sport, co wynika z wielu raportów NIK. Jeśli są określone jasne, czytelne, przejrzyste  kryteria dla wszystkich i dla promocji sportu i dla promocji poprzez sport, to nie ma niedomówień, żalów, itp.
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        Niektórzy mylą promocję sportu z promocją poprzez sport, co wynika z wielu raportów NIK. Jeśli są określone jasne, czytelne, przejrzyste  kryteria dla wszystkich i dla promocji sportu i dla promocji poprzez sport, to nie ma niedomówień, żalów, itp.
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    http://www.portalsamorzadowy.pl/prawo-i-finanse/koscielne-wydatki-pod-lupa-rio,32640.html 

https://www.nik.gov.pl/aktualnosci/nik-o-dzialaniach-promocyjnych-miast.html
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        http://www.portalsamorzadowy.pl/prawo-i-finanse/koscielne-wydatki-pod-lupa-rio,32640.html 

https://www.nik.gov.pl/aktualnosci/nik-o-dzialaniach-promocyjnych-miast.html
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    zenada•22 listopada 2016 o 15:17

    kiedy zrobicie kasting na nowych hejterów, bo co już nudzić zaczynają? a dużo wam płacą za te obelgi?
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    http://www.portalsamorzadowy.pl/prawo-i-finanse/koscielne-wydatki-pod-lupa-rio,32640.html
https://www.nik.gov.pl/aktualnosci/nik-o-dzialaniach-promocyjnych-miast.html
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    wiele z tych rzeczy, o jakich tu jest pisane wynika wprost z raportów NIK-to są wg Ciebie obelgi?
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        wiele z tych rzeczy, o jakich tu jest pisane wynika wprost z raportów NIK-to są wg Ciebie obelgi?
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    do "życzliwie" donoszę???•22 listopada 2016 o 18:00

    Jak ktoś jest przewrażliwiony, to we wszystkim będzie widział podstęp, knucie, insynuacje, itp. często tak się zdarza, gdy samemu ma się cos na sumieniu. Ludzie na całym świecie, w demokratycznych państwach, ze sobą rozmawiają, wymieniają swoje opinie, poglądy, spostrzeżenia-to się nazywa DIALOG. Tam gdzie mamy do czynienia z administracja publiczną i zarządzaniem publicznymi pieniędzmi (pieniędzmi podatników) dialog ten jest naturalnym zjawiskiem, nazywanym w orzecznictwie KONTROLĄ SPOŁECZNĄ, którą trzeba zaakceptować i się z nią pogodzić.
http://www.arslege.pl/598/materialy-edukacyjne/465/kontrola-spoleczna-administracji-publicznej/
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        Jak ktoś jest przewrażliwiony, to we wszystkim będzie widział podstęp, knucie, insynuacje, itp. często tak się zdarza, gdy samemu ma się cos na sumieniu. Ludzie na całym świecie, w demokratycznych państwach, ze sobą rozmawiają, wymieniają swoje opinie, poglądy, spostrzeżenia-to się nazywa DIALOG. Tam gdzie mamy do czynienia z administracja publiczną i zarządzaniem publicznymi pieniędzmi (pieniędzmi podatników) dialog ten jest naturalnym zjawiskiem, nazywanym w orzecznictwie KONTROLĄ SPOŁECZNĄ, którą trzeba zaakceptować i się z nią pogodzić.
http://www.arslege.pl/598/materialy-edukacyjne/465/kontrola-spoleczna-administracji-publicznej/
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    do poziom 0???•22 listopada 2016 o 16:09

    weź sie lepiej za robotę, aaaaaaa zapomniałam, ze to twoja praca haha bajjjjj bądź czujny, bo może jeszcze zajrze i przeoczysz
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    zenado, nie wiem czy jesteś tego świadoma, ale właśnie wdałaś się w dyskusję
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        zenado, nie wiem czy jesteś tego świadoma, ale właśnie wdałaś się w dyskusję
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    jak masz takie dane wprost z raportu, to czemu hejtujesz ukrywając sie, odezwij sie pod artykulem oficjalnie a porozmawiamy, nie zniżam sie do waszego poziomu
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        jak masz takie dane wprost z raportu, to czemu hejtujesz ukrywając sie, odezwij sie pod artykulem oficjalnie a porozmawiamy, nie zniżam sie do waszego poziomu
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    "życzliwie" donoszę???•22 listopada 2016 o 15:39

    Nie, to są obrzydliwe insynuacje, gdyż te raporty NIK nie dotyczą Jawora. Widzę, że postawa "im gorzej, tym lepiej" kwitnie w Jaworynku (zwanym literacko Rykusmyku)....
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        Nie, to są obrzydliwe insynuacje, gdyż te raporty NIK nie dotyczą Jawora. Widzę, że postawa "im gorzej, tym lepiej" kwitnie w Jaworynku (zwanym literacko Rykusmyku)....
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    zedadozenada•22 listopada 2016 o 15:31

    a gdzie Ty tu widzisz obelgi? czyżbyś nie była czasami zbyt wyczulona na swoim punkcie?
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        a gdzie Ty tu widzisz obelgi? czyżbyś nie była czasami zbyt wyczulona na swoim punkcie?
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    różnie z tym bywa•22 listopada 2016 o 14:23

    niektóry promocję (czegoś, kogoś) odbierają wprost-promocja poprzez sport, promocja poprzez kościół, promocja poprzez organizacje i stowarzyszenia, itp., promocja, PR, pijar....
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        niektóry promocję (czegoś, kogoś) odbierają wprost-promocja poprzez sport, promocja poprzez kościół, promocja poprzez organizacje i stowarzyszenia, itp., promocja, PR, pijar....
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    ?różnie z tym bywa•22 listopada 2016 o 14:37

    Czym zajmuje się nowy pracownik promocji Jakub Jagiełło ze Świerzawy-były asystent Piotra Borysa?

http://www.goldenline.pl/jakub-jagiello2/

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]12
    Lubię to: 12
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Czym zajmuje się nowy pracownik promocji Jakub Jagiełło ze Świerzawy-były asystent Piotra Borysa?

http://www.goldenline.pl/jakub-jagiello2/
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    kibic•22 listopada 2016 o 13:43

    Niech jeszcze wycofają kadetki i młodziczki,może wtedy wystarczy na pensje dla drugoligowych siatkarek.To zawodniczki które nie są Jaworzankami a grają w Olimpii zżarły pieniądze dla juniorek.Wiec jak -dbamy o młode Jaworzanki grające w kategoriach mlodzieżowych -czy opłacamy armię zaciężną?
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        Niech jeszcze wycofają kadetki i młodziczki,może wtedy wystarczy na pensje dla drugoligowych siatkarek.To zawodniczki które nie są Jaworzankami a grają w Olimpii zżarły pieniądze dla juniorek.Wiec jak -dbamy o młode Jaworzanki grające w kategoriach mlodzieżowych -czy opłacamy armię zaciężną?
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    do kibicakibic•22 listopada 2016 o 16:36

    nie ma co biadolić, wystarczy prześledzić na co zmniejszyły się wydatki w budżecie a na co zwiększyły-w skali 2 lat i w skali tego roku i sprawa będzie jasna
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        nie ma co biadolić, wystarczy prześledzić na co zmniejszyły się wydatki w budżecie a na co zwiększyły-w skali 2 lat i w skali tego roku i sprawa będzie jasna
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    prostekibic•22 listopada 2016 o 16:01

    zasada finansowania budżetowego jest prosta-jak dajesz jednemu więcej, to znaczy że ktoś inny dostanie mniej-budżet to nie guma, nie rozciąga się

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        zasada finansowania budżetowego jest prosta-jak dajesz jednemu więcej, to znaczy że ktoś inny dostanie mniej-budżet to nie guma, nie rozciąga się
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    tyle w temacieproste•22 listopada 2016 o 18:49

    Dwa dni igrzysk kosztowały więcej niż całoroczne budżety dla jaworskich klubów...
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        Dwa dni igrzysk kosztowały więcej niż całoroczne budżety dla jaworskich klubów...
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    kibic•22 listopada 2016 o 13:38

    Panie radny Pawlinow dlaczego pan jako nauczyciel w G2 gdzie trenuja dziewczyny nie zadbał pan zeby nie doszło do takiej sytuacji WSTYD
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        Panie radny Pawlinow dlaczego pan jako nauczyciel w G2 gdzie trenuja dziewczyny nie zadbał pan zeby nie doszło do takiej sytuacji WSTYD
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    rodzickibic•22 listopada 2016 o 20:51

    Co na to szef Komisji Kultury i Sportu ten chłopaczek w okularach ?
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        Co na to szef Komisji Kultury i Sportu ten chłopaczek w okularach ?
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    kibic-kakibic•22 listopada 2016 o 20:49

    Bera też pojawił się na meczu Olimpii przed wyborami a teraz pozwala na wycofanie drużyny dziewcząt z rozgrywek . panie Bera jako kibicka będę pamiętała i na pewno pozostali kibice zawodniczki i ich rodziny . TAK PANIE BERA !
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        Bera też pojawił się na meczu Olimpii przed wyborami a teraz pozwala na wycofanie drużyny dziewcząt z rozgrywek . panie Bera jako kibicka będę pamiętała i na pewno pozostali kibice zawodniczki i ich rodziny . TAK PANIE BERA !
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    ciekawe•22 listopada 2016 o 12:54

    A kto dzielił pieniądze dla klubów? Czy była powołana jakaś komisja, kto był w jej składzie i jakie kryteria przyjęła?
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        A kto dzielił pieniądze dla klubów? Czy była powołana jakaś komisja, kto był w jej składzie i jakie kryteria przyjęła?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: kryteria]
    kryteriaciekawe•22 listopada 2016 o 13:00

    Ponoć dobrze zorientowany jest w tym naczelnik od pijaru-warto o to podpytać.
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        Ponoć dobrze zorientowany jest w tym naczelnik od pijaru-warto o to podpytać.
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    zaobserwowanekryteria•22 listopada 2016 o 13:41

    wójtowi, burmistrzowie prezydenci niektórych miast promują sport, sportowców, którzy osiągają sukcesy i których za te sukcesy nagradzają, robią sobie z nimi zdjęcie, publikują, itp.
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        wójtowi, burmistrzowie prezydenci niektórych miast promują sport, sportowców, którzy osiągają sukcesy i których za te sukcesy nagradzają, robią sobie z nimi zdjęcie, publikują, itp.
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    finansistakryteria•22 listopada 2016 o 13:11

    Gdy rosną wydatki na promocję gminy, na reprezentację i reklamę burmistrza, to jakieś inne wydatki trzeba przyciąć, bo budżet nie jest z gumy i nie rozciąga się-np. gdy chce się zatrudnić swoich ludzi, to trzeba kogoś zwolnić. Najlepiej widoczne są zmiany gdy porówna się wydatki za 2014r. z wydatkami za 2015r. i połowę 2016r.-na co wzrosły wydatki, a na co zmalały.
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        Gdy rosną wydatki na promocję gminy, na reprezentację i reklamę burmistrza, to jakieś inne wydatki trzeba przyciąć, bo budżet nie jest z gumy i nie rozciąga się-np. gdy chce się zatrudnić swoich ludzi, to trzeba kogoś zwolnić. Najlepiej widoczne są zmiany gdy porówna się wydatki za 2014r. z wydatkami za 2015r. i połowę 2016r.-na co wzrosły wydatki, a na co zmalały.
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    wydatki na promocję i sportkryteria•22 listopada 2016 o 13:08

    "Kwoty te jednak nie odzwierciedlają rzeczywistych wydatków na promocję. Gminy bowiem często klasyfikowały środki wydane na działania promocyjne jako wydatki na kulturę, turystykę lub sport."

https://www.nik.gov.pl/aktualnosci/nik-o-dzialaniach-promocyjnych-miast.html

http://samorzad.pap.pl/depesze/przeglad_prasy/143067/Promowanie-przez-sport--NIK-sprawdzila-wydatki-miast-na-promocje

http://www.money.pl/gospodarka/wiadomosci/artykul/nik;sprawdzil;wydatki;miast;na;promocje;kluby;sportowe;dostaja;zlecenia;bez;przetargow,127,0,1621887.html
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        "Kwoty te jednak nie odzwierciedlają rzeczywistych wydatków na promocję. Gminy bowiem często klasyfikowały środki wydane na działania promocyjne jako wydatki na kulturę, turystykę lub sport."

https://www.nik.gov.pl/aktualnosci/nik-o-dzialaniach-promocyjnych-miast.html

http://samorzad.pap.pl/depesze/przeglad_prasy/143067/Promowanie-przez-sport--NIK-sprawdzila-wydatki-miast-na-promocje

http://www.money.pl/gospodarka/wiadomosci/artykul/nik;sprawdzil;wydatki;miast;na;promocje;kluby;sportowe;dostaja;zlecenia;bez;przetargow,127,0,1621887.html
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    Szczery•22 listopada 2016 o 12:30

    Wstyd drodzy włodarze! Młode dziewczyny trenują , poświęcają czas, rodzice pieniądze a panów interesują tylko zyski! A co by Państwo powiedziało gdyby tak z dnia na dzień Panów odwołać ze stanowisk bo efektów waszej pracy nie ma? Pozostawiam każdemu do przemyślenia...
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        Wstyd drodzy włodarze! Młode dziewczyny trenują , poświęcają czas, rodzice pieniądze a panów interesują tylko zyski! A co by Państwo powiedziało gdyby tak z dnia na dzień Panów odwołać ze stanowisk bo efektów waszej pracy nie ma? Pozostawiam każdemu do przemyślenia...
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    der die das•22 listopada 2016 o 11:43

    na fejsiku fotokamera, żadnej wzmianki o tym "super wydarzeniu" uwolnienia łenergi
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        na fejsiku fotokamera, żadnej wzmianki o tym "super wydarzeniu" uwolnienia łenergi
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    bolo•22 listopada 2016 o 09:54

    Zarząd klubu powinien podać się do dymisji w trybie natychmiastowym ! Ci ludzie dalej żyją w PRL-u. Pieniądze mają spłynąć do klubu i basta. Zero inwencji,brak nacisku na burmistrza i jego urzędników w takich sprawach ,ciągłe narzekanie oraz czekanie na mannę z nieba musiało się tak skończyć .Jak wygląda preliminarz wydatków przed sezonem skoro w połowie sezonu nie ma środków na dalsze finansowanie drużyny juniorek ? Zasada "jakoś to będzie"  tym razem się nie sprawdziła.Żabę należy zjeść samemu a nie podnieść ręce do góry i płakać w mediach. A propos:weżcie przykład z tych wymienionych wyżej działaczy którzy potrafią mieć drużynę piłkarską w każdej dzielnicy. Można?
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        Zarząd klubu powinien podać się do dymisji w trybie natychmiastowym ! Ci ludzie dalej żyją w PRL-u. Pieniądze mają spłynąć do klubu i basta. Zero inwencji,brak nacisku na burmistrza i jego urzędników w takich sprawach ,ciągłe narzekanie oraz czekanie na mannę z nieba musiało się tak skończyć .Jak wygląda preliminarz wydatków przed sezonem skoro w połowie sezonu nie ma środków na dalsze finansowanie drużyny juniorek ? Zasada "jakoś to będzie"  tym razem się nie sprawdziła.Żabę należy zjeść samemu a nie podnieść ręce do góry i płakać w mediach. A propos:weżcie przykład z tych wymienionych wyżej działaczy którzy potrafią mieć drużynę piłkarską w każdej dzielnicy. Można?
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    brak autorabolo•22 listopada 2016 o 10:26

    Nie porównuj budżetów Olimpii z budżetami klubów piłkarskich. Mimo, iż Olimpia mało nie dostaje to i tak jest przepaść.Z tym, że Olimpia ma chociaż wyniki.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Nie porównuj budżetów Olimpii z budżetami klubów piłkarskich. Mimo, iż Olimpia mało nie dostaje to i tak jest przepaść.Z tym, że Olimpia ma chociaż wyniki.
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    zenekbrak autora•22 listopada 2016 o 18:51

    Za to w pierwszym zespole Kuźni grają sami zawodnicy z Jawora i co najwyżej okolicznych miejscowości w większości młodzieżowcy i juniorzy...
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        Za to w pierwszym zespole Kuźni grają sami zawodnicy z Jawora i co najwyżej okolicznych miejscowości w większości młodzieżowcy i juniorzy...
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    kibic•22 listopada 2016 o 09:53

    Przeciez pieniądze,które Olimpia dostaje z miasta powinny wystarczyć z naddatkiem na wszystkie sekcje.Miasto finansuje sport dzieci i młodzieży.Siatkarki 2-ligowej Olimpii zżerają ten budżet bo im trzeba zapłacić zagranie,ato nie jest w gestii miasta.Ciekawe jak czują się juniorki i ich rodzice.Sfinansowały sobie obóz sportowy i wycofuje je klub z rozgrywek.Olimpia ma najlepsze warunki,wręcz idealne do pracy z młodzieżą.I co z tego wynika.Zrozumcie,że to nie pieniądze gwarantują wyniki,a dobra praca i umiejętne gospodarowanie dotacją z miasta.Inną sprawą jest samo szkolenie-dlaczego od 20 lat żadna siatkarka się nie wybiła choćby do 1 ligi..Ja wiem,ale.........
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    masz rację kibic, bo takim budżetem jaki dostaje Olimpia obdzielił by wszystkie kluby w powiecie, nie tylko w Jaworze i jeszcze by zostało, wygląda na to, że Zarząd nie umie, albo nie chce solidnie gospodarzyć budżetem, bo myśleli, że będzie, jak było do tej pory-popłaczą, postraszą i pieniądze się znajdą, trzeba było się zastanowić przed rozgrywkami, a nie roztrwonić cały budżet i się wycofać-brawo panowie!, może zajmijcie się czymś innym, gdzie niepotrzebne są pieniądze, i co umiecie robić!
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    Może by tak Bera pozyskał sponsora dla tego klubu? Mercedesa załatwił to co to dla niego
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    Więcej pieniędzy dla piłkarzyków! Ile mamy klubów piłkarskich w Jaworze? Już taką ogromną aglomeracją jesteśmy jak Londyn, że każda "dzielnica" musi mieć swój klub? Zostawić kuźnie a reszta poszła won to będą pieniądze i na coś innego. Co do kuźni to te pieniądze, które tam idą co roku a jej wyniki to aż płakać się chce..
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    Może przewodniczący komisji kultury i sportu pan Michał Bander będący przecież liderem klubu radnych razem znajdzie rozwiązanie problemów klubu... Lepiej późno niż wcale zanim klub rozwiążą...
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    Wstyd dla Gminy Jawor. Ciekawe jaką teraz bajeczkę sprzedadzą do mediów??
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    Gdzie Pawlinow z flagą?
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    Radny Pawlinow jest nauczycielem w gimnazjum, a gimnazja są wygasające. Zależy mu na tym aby Bera dał mu jakiś etat gdzie indziej, jego żona też dostała pracę w urzędzie, więc nie łudźcie się, że będzie robił coś przeciwko niemu.
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    Czy Kuźwa berian i banderian mogą zareagować?
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    Nie widzę info na Bery Facebooku ani Bandera ani Pawlinowa
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    Kuźwa to jest porażka miasta.  Bander, Bera  BB team
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    "Rozwój" sportu - Potrzebne foto. Zaproście burmistrza na sesję fotograficzną z dziewczynami.
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    I następny gwóźdź do trumny tych co mieli obudzić energie miasta a je wręcz usypiają.
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    Jeszcze 11.11. w JOKu było och - ach jak to miasto wspiera siatkówkę i oczywiście Pana Olka Śliwkę... Wstyd krętacze z ratusza!!! Śmierdzące błazny za pieniądze podatnika!!!
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    od dawna byli na minusie. włodarz miał to gdzieś.
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    A gdzie Bander? Brawo, pięknie
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    Widocznie wystarczy że w lidze gra MKS Świdnica. Po co nam dwie drużyny w jednych rozgrywkach...
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    Pół miliona na lans ? To gruba przesada !
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    Nasz włodarz ? dobre pytanie.dlaczego nie do dotacji na sport ? Nasz spory dla Jaworzanek. Trzeba zadać mu to pytanie na sesji Rady Miasta. Ciekawe co odpowie.
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    Przecież lepiej sponsorować walki k1 w Polkowicach. Po co wspoerać lokalny sport?
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    Pół miliona na lans wydano.  Kilkanaście lat mogłyby dzieci grać
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